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Amazing Agape Christian Church 基督榮耀之家
2021.05.23  Sunday Sermon主日講道講章                                                                                                                                                                     Pastor Madeleine Lee朱玉霞牧師


背誦經文Scripture Verses to Memorize
使徒行傳Acts 1:8
8但聖靈降臨在你們身上，你們就必得著能力，並要在耶路撒冷、猶太全地，和撒馬利亞，直到地極，作我的見證。
8 But you shall receive power when the Holy Spirit has come upon you; and
you shall be [c]witnesses to Me in Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the end of the earth.”

主題經文Scripture Reading
以弗所書Ephesians 5:15-18
[bookmark: 5:15][bookmark: 5:16][bookmark: 5:17][bookmark: 5:18]15 你們要謹慎行事，不要像愚昧人，當像智慧人。 16 要愛惜光陰，因為現今的世代邪惡。 17 不要作糊塗人，要明白主的旨意如何。 18 不要醉酒，酒能使人放蕩；乃要被聖靈充滿。
15 See then that you walk [e]circumspectly, not as fools but as wise, 16 redeeming the time, because the days are evil. 17 Therefore do not be unwise, but understand what the will of the Lord is. 18 And do not be drunk with wine, in which is dissipation; but be filled with the Spirit












聖靈我們真歡迎祢


前言:
以弗所書Ephesians 1:13,14a
[bookmark: 1:13][bookmark: 1:14]13 你們既聽見真理的道，就是那叫你們得救的福音，也信了基督，既然信他，就受了所應許的聖靈為印記。 14 這聖靈是我們得基業的憑據（原文是質）
13 In Him you also trusted, after you heard the word of truth, the gospel of your salvation; in whom also, having believed, you were sealed with the Holy Spirit of promise, 14 who[d] is the [e]guarantee of our inheritance 

哥林多後書 2Corinthians 1:22
22他又用印印了我們，並賜聖靈在我們心裡作憑據（原文是質）。
 22 who also has sealed us and given us the Spirit in our hearts as a guarantee.

羅馬書 Romans 8:16
16 聖靈與我們的心同證我們是　神的兒女
16 The Spirit Himself bears witness with our spirit that we are children of God

以弗所書Ephesians 4:13
[bookmark: 4:13]13 直等到我們眾人在真道上同歸於一，認識　神的兒子，得以長大成人，滿有基督長成的身量
13 till we all come to the unity of the faith and of the knowledge of the Son of God, to a perfect man, to the measure of the stature of the fullness of Christ

路加福音 Luke 4:1a    [image: ]
耶穌被聖靈充滿
Jesus, full of the Holy Spirit



一、歡迎聖靈大大降臨
使徒行傳Acts 1:8
8但聖靈降臨在你們身上，你們就必得著能力，並要在耶路撒冷、猶太全地，和撒馬利亞，直到地極，作我的見證。
8 But you shall receive power when the Holy Spirit has come upon you; and you shall be [c]witnesses to Me in Jerusalem, and in all Judea and 
Samaria, and to the end of the earth.

路加福音Luke 24:49
[bookmark: 24:49]49 我要將我父所應許的降在你們身上，你們要在城裡等候，直到你們領受從上頭來的能力。
49 Behold, I send the Promise of My Father upon you; but tarry in the city [m]of Jerusalem until you are endued with power from on high.

提多書Titus 3:6
[bookmark: 3:6]6 聖靈就是　神藉著耶穌基督─我們救主厚厚澆灌在我們身上的
6 whom He poured out on us abundantly through Jesus Christ our Savior

撒迦利亞書Zechariah 4:6b
萬軍之耶和華說：不是倚靠勢力，不是倚靠才能，乃是倚靠我的靈方能成事。
Not by might nor by power, but by My Spirit,’ Says the LORD of hosts.










二、乃要被聖靈充滿
以弗所書Ephesians 5:18    [image: ]
18 不要醉酒，酒能使人放蕩；乃要被聖靈充滿。
18 And do not be drunk with wine, in which is dissipation; but be filled with the Spirit

使徒行傳Acts 2:4      [image: ]
[bookmark: 2:4]4 他們就都被聖靈充滿，按著聖靈所賜的口才說起別國的話來。
4 And they were all filled with the Holy Spirit and began to speak with other tongues, as the Spirit gave them utterance.

以弗所書Ephesians 5:15,16,17
15 你們要謹慎行事，不要像愚昧人，當像智慧人。 16 要愛惜光陰，因為現今的世代邪惡。 17 不要作糊塗人，要明白主的旨意如何。 
15 See then that you walk [e]circumspectly, not as fools but as wise, 16 redeeming the time, because the days are evil. 17 Therefore do not be unwise, but understand what the will of the Lord is. 

哥林多前書 1Corinthians 2:10
[bookmark: 2:10]10 只有　神藉著聖靈向我們顯明了，因為聖靈參透萬事，就是　神深奧的事也參透了。
10 But God has revealed them to us through His Spirit. For the Spirit searches all things, yes, the deep things of God.









[image: ]
Full of the Holy Spirit
路加福音Luke 4:1
使徒行傳Acts6:3,5
使徒行傳 Acts7:55
使徒行傳Acts11:24
使徒行傳 Acts13:52
[image: ]
以弗所書Ephesians5:18    


[image: ]
Filled with the Holy Spirit
路加福音Luke1:15,41,67
使徒行傳Acts2:4
使徒行傳Acts4:8,31
使徒行傳Acts9:17
使徒行傳Acts13:9
三、預備自己  歡迎聖靈
使徒行傳Acts 2:38
[bookmark: 2:38]38 彼得說：你們各人要悔改，奉耶穌基督的名受洗，叫你們的罪得赦，就必領受所賜的聖靈
38 Then Peter said to them, “Repent, and let every one of you be baptized in the name of Jesus Christ for the [k]remission of sins; and you shall receive the gift of the Holy Spirit.

約翰福音John 7:37b,38
[bookmark: 7:38]耶穌站著高聲說：「人若渴了，可以到我這裡來喝。 38 信我的人就如經上所說：『從他腹中要流出活水的江河來。』」
Jesus stood and cried out, saying, “If anyone thirsts, let him come to Me and drink. 38 He who believes in Me, as the Scripture has said, out of his heart will flow rivers of living water.

詩篇Psalms 42:1
神啊，我的心切慕你，如鹿切慕溪水。 
As the deer [b]pants for the water brooks, So pants my soul for You, O God.

詩篇 Psalms 81:10b
你要大大張口，我就給你充滿。
Open your mouth wide, and I will fill it.

路加福音Luke 11:13
[bookmark: 11:13]13 你們雖然不好，尚且知道拿好東西給兒女；何況天父，豈不更將聖靈給求他的人嗎？
13 If you then, being evil, know how to give good gifts to your children, how much more will your heavenly Father give the Holy Spirit to those who ask Him!



使徒行傳Acts 1:14
14 這些人同著幾個婦人和耶穌的母親馬利亞，並耶穌的弟兄，都同心合意地恆切禱告。
14 These all continued with one [d]accord in prayer [e]and supplication, with the women and Mary the mother of Jesus, and with His brothers.

雅各書James 1:6,7
[bookmark: 1:6][bookmark: 1:7]6 只要憑著信心求，一點不疑惑；因為那疑惑的人，就像海中的波浪，被風吹動翻騰。 7 這樣的人不要想從主那裡得甚麼。
6 But let him ask in faith, with no doubting, for he who doubts is like a wave of the sea driven and tossed by the wind. 7 For let not that man suppose that he will receive anything from the Lord

使徒行傳Acts 5:32
[bookmark: 5:32]32 我們為這事作見證；　神賜給順從之人的聖靈也為這事作見證。
32 And we are His witnesses to these things, and so also is the Holy Spirit 
whom God has given to those who obey Him.

雅各書James 4:6b
神阻擋驕傲的人，賜恩給謙卑的人。
God resists the proud, But gives grace to the humble.


結論
以弗所書 Ephesians 4:3
[bookmark: 4:3]3 用和平彼此聯絡，竭力保守聖靈所賜合而為一的心。
3 endeavoring to keep the unity of the Spirit in the bond of peace.
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